THIS ANNOUNCEMENT AND NOTICE IS IMPORTANT AND REQUIRES YOUR IMMEDIATE ATTENTION AND DOES NOT CONSTITUTE AN INVITATION OR OFFER TO ACQUIRE, PURCHASE OR SUBSCRIBE FOR UNITS OF THE EXCHANGE TRADED FUND NAMED BELOW

If you are in any doubt about this Announcement and Notice or as to the action to be taken, you should consult your stockbroker, bank manager, solicitor, accountant or other professional adviser.

If you have sold or transferred all your Units in NikkoAM Metaverse Theme Active ETF, you should at once hand this Announcement and Notice to the purchaser or transferee or to the bank, stockbroker or other agent through whom the sale or transfer was effected for transmission to the purchaser or the transferee.

**IMPORTANT:** The Stock Exchange of Hong Kong Limited (the "SEHK"), the Hong Kong Exchanges and Clearing Limited (the "HKEX"), the Securities and Futures Commission (the "SFC") and the Hong Kong Securities Clearing Company Limited take no responsibility for the contents of this Announcement and Notice, make no representation as to its accuracy or completeness and expressly disclaim any liability whatsoever for any loss howsoever arising from or in reliance upon the whole or any part of the contents of this Announcement and Notice.

Nikko Asset Management Hong Kong Limited accepts full responsibility for the accuracy of the information contained in this Announcement and Notice as at the date of publication, and confirms, having made all reasonable enquiries, that to the best of its knowledge and belief, as at the date of publication, there are no other facts the omission of which would make any statement misleading.

SFC authorisation is not a recommendation or endorsement of a scheme nor does it guarantee the commercial merits of a scheme or its performance. It does not mean the scheme is suitable for all investors nor is it an endorsement of its suitability for any particular investor or class of investors.

### Nikko AM Hong Kong Exchange Traded Funds Series

(A Hong Kong umbrella unit trust authorised under Section 104 of the Securities and Futures Ordinance (Cap. 571) of the Laws of Hong Kong)

(the "Trust")

### NikkoAM Metaverse Theme Active ETF

Stock Codes: 9091 (USD counter) 3091 (HKD counter)

(the "Sub-Fund")

# UPDATE REGARDING PARTIAL REDEMPTION BY SEED INVESTOR

Reference is made to the Announcement and Notice dated 13 March 2025 titled "Announcement and Notice of the Proposed Cessation of Trading, Termination, Voluntary Deauthorisation and Delisting and Non-Applicability of Certain Provisions of the Code on Unit Trusts and Mutual Funds" (the "First Announcement") issued by Nikko Asset Management Hong Kong Limited (the "Manager"), the manager of the Trust and the Sub-Fund.

Terms not defined in this Announcement and Notice will have the meanings as are given to such terms in the First Announcement.

### 1. Update regarding partial redemption by Seed Investor

As disclosed in the First Announcement:

- (a) according to Clause 35.6(A) of the Trust Deed, the Sub-Fund may be terminated by the Manager in its absolute discretion by notice in writing to the Trustee if after one year from the date of establishment of the Sub-Fund, the aggregate Net Asset Value of all the Units in the Sub-Fund outstanding shall be less than USD20,000,000;
- (b) as at 12 March 2025, the Net Asset Value of the Sub-Fund was USD23,348,547.63, with approximately 96% of the Net Asset Value held by the Seed Investor; and

(c) the Seed Investor intended to redeem a portion of its investment in the Sub-Fund following the publication of the First Announcement but before the Last Trading Day, such that the Net Asset Value of the Sub-Fund would be less than USD20,000,000.

The Manager wishes to inform you that, on 18 March 2025, the Seed Investor submitted a redemption request for a portion of its investment in the Sub-Fund. Following the partial redemption by the Seed Investor, the Net Asset Value of the Sub-Fund as at 19 March 2025 was USD17,557,938.08, which is less than the threshold of USD20,000,000 as stipulated in Clause 35.6(A) of the Trust Deed. The Sub-Fund will accordingly be terminated pursuant to Clause 35.6(A) of the Trust Deed on the Termination Date, in the manner disclosed in the First Announcement.

#### 2. Enquiries

If you have any queries concerning this Announcement and Notice, please direct them to your stockbrokers or financial intermediaries or contact the Manager at 24/F Man Yee Building, 60-68 Des Voeux Road Central, Hong Kong or on +852 3940 3900 during office hours (except Hong Kong statutory holidays).

**Nikko Asset Management Hong Kong Limited** as Manager of the Trust and the Sub-Fund

20 March 2025

本公告及通告乃重要文件,務請即時垂注,惟並不構成對下述交易所買賣基金單位的購入、購買或認購邀請或要約

如 **閣下**對本公告及通告或所需採取的行動**有任何疑問**,應諮詢 閣下的股票經紀、銀行經理、律師、會計師或其他 專業顧問。

如 **閻下已出售或轉讓** 閻下在日興資產管理元宇宙主題主動型 ETF 所持有的所有基金單位 , 閻下應立即將本公告 及通告交給買方或受讓人或經手處理有關銷售或轉讓的銀行、股票經紀或其他代理人再轉交買方或受讓人。

**重要提示:**香港聯合交易所有限公司(「**香港聯交所**」)、香港交易及結算所有限公司(「**香港交易所**」)、香港證券及期貨事務監察委員會(「**證監會**」)及香港中央結算有限公司對本公告及通告的內容概不負責,亦不對其準確性或完整性作出任何聲明,並明確表示,概不對因本公告及通告全部或任何部分內容而產生或因倚賴該等內容而引致的任何損失承擔任何責任。

日興資產管理香港有限公司對本公告及通告所載資料的準確性於刊發之日承擔全部責任,並於作出一切合理查詢後確認,據其所知及所信,本公告及通告於刊發之日並無遺漏任何其他事實,致使其中所載任何陳述產生誤導。

證監會的認可不是對計劃作出推介或認許,亦不是對計劃的商業利弊或表現作出保證,更不代表該計劃適合所有投資者,或認許該計劃適合任何特定投資者或類別投資者。

## 日興資產管理香港 ETF 基金系列

(根據香港法例第571章《證券及期貨條例》 第104條獲認可之香港傘子單位信託)

# (「信託」)

### 日興資產管理元宇宙主題主動型ETF

股份代號: 9091 (美元櫃台) 3091 (港元櫃台)

(「子基金」)

### 有關種子投資者部分贖回之最新情況

茲提述信託及子基金的管理人日興資產管理香港有限公司(「**管理人**」)於2025年3月13日發佈的題為「有關建議停止交易、終止、自願撤銷認可資格及除牌及不適用《單位信託及互惠基金守則》的若干條文公告及通告」的公告及通告(「**首份公告**」)。

本公告及通告内未有定義的任何特定詞彙,具有與首份公告中所界定者的相同涵義。

### 1. 有關種子投資者部分贖回之最新情況

誠如首份公告所披露:

- (a) 根據信託契據第35.6(A)條規定,如在子基金成立日一年後,子基金所有已發行基金單位的總資產淨值少於 20,000,000美元,則管理人可全權決定以書面通知受託人終止子基金;
- (b) 截至2025年3月12日,子基金的資產淨值為23,348,547.63美元,約96%的資產淨值由種子投資者持有;及
- (c) 種子投資者擬於首份公告刊發後但於最後交易日前贖回其於子基金的部分投資,使子基金的資產淨值少於 20,000,000美元。

管理人謹此通知 閣下,於2025年3月18日,種子投資者就其於子基金的部分投資提交贖回要求。繼種子投資者部分贖回後,子基金於2025年3月19日的資產淨值為17,557,938.08美元,符合信託契據第35.6(A)條所規定少於20,000,000美元的門檻。因此,子基金將根據信託契據第35.6(A)條於終止日期按首份公告所披露的方式終止。

### 2. 查詢

如 閣下對本公告及通告有任何疑問,請逕向 閣下的股票經紀或財務中介機構提出,或於辦公時間(香港法定假日除外)親臨香港中環德輔道中60-68號萬宜大廈24樓或致電+852 3940 3900與管理人聯絡。

### 日興資產管理香港有限公司

作為信託及子基金的管理人

2025年3月20日